

AUX PRESENTS

POLARIS
MUSIC
PRIZE.

PRIX DE
MUSIQUE
POLARIS.



Supported by FACTOR
and the Government of Canada

FACTOR Canada

FOR IMMEDIATE RELEASE

POLARIS MUSIC PRIZE WINNER TO BE ANNOUNCED TONIGHT!

TORONTO, ON – Monday, September 22, 2014.

Tonight the winner of the 2014 Polaris Music Prize will be announced. The gala is at The Carlu in Toronto and will be hosted by actor Jay Baruchel (This Is The End, Goon, Knocked Up). The event will be webcast live at 8pm ET on AUX.tv ([link to stream](#)) and audio broadcast live on SiriusXM's Iceberg (Sirius 161) and The Verge (XM 173). Performers include Short List nominees Basia Bulat, Jessy Lanza, Mac DeMarco, Owen Pallett, Shad and Tanya Tagaq. Members of Arcade Fire, Timber Timbre and YAMANTAKA // SONIC TITAN will be also in attendance for the ninth annual gala. The gala webcast and radio broadcasts start with their pre-shows at 7pm ET.

Polaris Music Prize is happy to announce a partnership with TFO. Melissa Hetu, from TFO's BRBR will co-host the AUX.tv pre-gala live stream alongside last year's host, Vish Khanna, and AUX's Nicole Villeneuve and Sam Sutherland.

“We’re really proud that Polaris has chosen BRBR TFO as its partner in this, the 2014 Polaris Music Prize. We see this partnership as a natural fit, given our own mandate and the passion that we and Polaris share for promoting musical talents,” said Laurent Guérin, Chief Content Officer, Groupe Média TFO.

The presenters will include 2014 Giller Long Listed author Sean Michaels, journalists Sarah Liss, Ty Harper, Anupa Mistry and Richard Trapunski, and musicians Geoff Berner, Tasseomancy, and 2014 Short List artist Owen Pallett.

The eligibility period for the 2014 Polaris Music Prize is June 1, 2013 to May 31, 2014. An independent jury of nearly 190 music journalists, broadcasters and music bloggers from across Canada determine the Long List and Short List.

The Polaris Music Prize awards \$30,000 to the artist who creates the Canadian Album of the Year. The runners up from the Short List each receive \$2,000 courtesy of Slight Music. Past winners have included Godspeed You! Black Emperor (2013), Feist (2012), Arcade Fire (2011), Karkwa (2010), Fucked Up (2009), Caribou (2008), Patrick Watson (2007), and Final Fantasy (Owen Pallett) (2006).

We acknowledge the financial support of the Government of Canada through the Department of Canadian Heritage (Canada Music Fund) and of Canada's Private Radio Broadcasters.

About the Polaris Music Prize

The Polaris Music Prize is a not-for-profit organization that annually honours, celebrates and rewards creativity and diversity in Canadian recorded music by recognizing, then marketing the albums of the highest artistic integrity, without regard to musical

genre, professional affiliation, or sales history, as judged by a panel of selected music critics. www.polarismusicprize.ca/ [@polarisprize](https://twitter.com/polarisprize)

-30-

Media Contacts:

Polaris Music Prize media:
Joanne Settingington
Indoor Recess
(416) 884-4119
joanne@indoorrecess.com

Polaris Music Prize media (Quebec):
Magali Ould
(514) 994-6295
magali@polarismusicprize.ca

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

**LE GAGNANT DU PRIX DE MUSIQUE POLARIS
SERA DÉVOILÉ CE SOIR!**

TORONTO, ON - Lundi 22 septembre 2014.

C'est ce soir que le gagnant du Prix de musique Polaris sera dévoilé. Le gala aura lieu au Carlu à Toronto et sera animé par l'acteur Jay Baruchel (This Is The End, Goon, Knocked Up).

L'événement débutera dès 20h ET et sera diffusé en direct sur le web via AUX.tv ([lien](#)), et à la radio via SiriusXM Iceberg (chaîne Sirius 161) et The Verge (Chaîne XM 173). Les artistes de la courte liste en prestation seront: Basia Bulat, Jessy Lanza, Mac DeMarco, Owen Pallett, Shad et Tanya Tagaq. Des membres d'Arcade Fire, Timber Timbre et YAMANTAKA // SONIC TITAN assisteront à la neuvième édition du gala. Les diffusions web et radio du gala débuteront dès 19h ET durant le pré-gala.

Le Prix de musique Polaris est heureux d'annoncer un partenariat avec TFO. En effet, Melissa Hetu de l'émission BRBR co-animera le pré-gala AUX.tv avec l'animateur de l'année dernière, Vish Khanna, ainsi que Nicole Villeneuve et Sam Sutherland d'AUX.

« Nous sommes très fiers que le Polaris ait choisi BRBR TFO comme partenaire de l'édition 2014. Nous voyons ce partenariat comme un choix naturel, en raison de notre propre mandat et de la passion que nous partageons avec le Polaris pour la promotion du talent musical d'ici », nous explique Laurent Guérin, directeur du contenu chez Groupe Média TFO.

Les présentateurs de la soirée seront Sean Michaels (nommé sur la longue liste du prix Giller), les journalistes Sarah Liss, Ty Harper, Anupa Mistry, et Richard Trapunski, ainsi que les musiciens Geoff Berner, Tasseomancy et Owen Pallett (nommé sur la courte liste 2014).

La période d'éligibilité pour le **Prix de musique Polaris** 2014 s'étend du 1er juin 2013 au 31 mai 2014. Un jury indépendant, composé de près de 190 journalistes musicaux, diffuseurs et blogueurs de musique provenant d'un bout à l'autre du Canada, sélectionne les candidats de la longue liste et de la courte liste.

Le **Prix de musique Polaris** offre 30 000\$ à l'artiste ou au groupe ayant créé l'album canadien de l'année. Celui-ci est jugé

uniquement sur le mérite artistique, sans aucune considération pour le genre musical ou les ventes d'albums. Les neuf autres finalistes de la courte liste reçoivent 2 000\$, courtoisie de Slaight Music. Les gagnants antérieurs sont : Godspeed You! Black Emperor (2013), Feist (2012), Arcade Fire (2011), Karkwa (2010), Fucked Up (2009), Caribou (2008), Patrick Watson (2007) et Final Fantasy (2006).

Nous reconnaissons l'appui financier du gouvernement du Canada par l'entremise du ministère du Patrimoine canadien (Fonds de la musique du Canada) et des radiodiffuseurs privés du Canada.

À propos du Prix de musique Polaris

Le Prix de musique Polaris est une organisation à but non lucratif qui honore, célèbre et récompense la créativité et la diversité de la production musicale canadienne, en soulignant et en offrant une visibilité accrue aux albums qui répondent aux plus hauts standards d'intégrité artistique, sans considération pour le genre musical, l'affiliation professionnelle ou l'historique des ventes.

www.polarismusicprize.ca/ [@polarisprize](https://twitter.com/polarisprize)

Contact média – Québec

Magali Ould

magali@polarismusicprize.ca

514.994.6295

Contact média – Canada

Joanne Settington

joanne@indoorrecess.com

416.884.4119

Major Sponsors / Commanditaires principaux

Official Radio Partner /
Partenaire radio officiel

Official French Media
Partner / Partenaire officiel
média francophone

BRBR

Official Ticket Supplier /
Sponsor officiel

ticketfly

Salon Sponsor /
Commanditaire Salon

RACS

The Official Music Store
of Polaris / Le magasin de
musique officiel de Polaris

Long & McQuade

Official Venue /
Salle officielle

